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Câciu: PNRR ne spune sa reducem ponderea cheltuielilor în PIB cu pensiile de

serviciu; asta vom face

Ministrul Finantelor, Adrian Câciu, a  declarat miercuri ca reforma prevazuta în Planul National de

Redresare  si Rezilienta (PNRR) va fi facuta "asa cum este prevazuta", subliniind  ca cheltuielile din PIB cu

pensiile de serviciu vor fi reduse conform  prevederilor din PNRR.  

"Reforma va fi facuta asa cum este prevazuta în Planul National de  Redresare si Rezilienta. Bani România are,

problema este daca este  oportun sa duca mai multi bani sau mai putini bani. PNRR-ul ne spune ca  trebuie sa

reducem ponderea cheltuielilor în PIB cu aceste pensii de  serviciu. Asta vom face", a precizat Câciu, înainte de

sedinta de plen,  în care a fost invitat la dezbaterea "Ora Guvernului" sa raspunda  întrebarilor senatorilor, la

propunerea grupului parlamentar al USR.

Întrebat de ce nu a fost înca închis acest jalon din PNRR, Câciu a  afirmat ca, între timp, a aparut raportul Bancii

Mondiale, cu o serie de  diferente fata de cel initial, pe baza caruia a fost scris proiectul,  urmând ca în perioada

urmatoare sa fie prezentate solutii pentru  atingerea jalonului privind pensiile speciale.

"Eu am toata deschiderea sa particip cu toti colegii mei, în grupuri de  lucru sau oricând sunt chemat, sa vin cu

solutii si sa vin cu ceea ce  înseamna sustenabilitatea fiscal-bugetara a acestei tari. Între timp, a  aparut acest raport

final, care raport final al Bancii Mondiale are o  serie de diferente fata de raportul initial, pe baza caruia a fost scris

proiectul de lege. Evident, ne vom uita pe el, sunt toate ministerele  de resort acolo implicate sa vina cu solutii si sa

ne atingem jalonul  din PNRR", a punctat ministrul Finantelor.

Întrebat care este, concret, orizontul de asteptare pentru închiderea  acestui jalon, Câciu a spus ca acest lucru

trebuie sa-l stie ministrul  Muncii si cei de resort, pentru ca Ministerul Finantelor vine numai cu  suportul.

"Sa-i întrebati pe domnul ministru al Muncii si ministrii de resort, eu  vin ca suport. Pâna la urma, nu am nicio

pensie de serviciu la mine în  sector, la Ministerul de Finante nu avem pensii de serviciu", a  concluzionat

ministrul.
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